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Jordi Puiggròs, regidor d'Esports de l'ajuntament de Montmeló 

I Mitja Marathó: Tot un repte organitzatiu 
"Si hagués de fer una valoració generai dei que iia estat el passat cap de 

setmana esportiu, hauria de ser positiva no tan sols per l'èxit de participa
ció a les dues proves, si no perquè a nivell organitzatiu s'ha superat el gran 
repte organitzatiu que ens havíem plantejat". 

Montmeló va ser escenari el 
passat cap de setmana de dues 
activitats esportives amb un de
nominador comú, l'atletisme de 
fons i la seva promoció, però amb 
objectius clarament diferenciats 
"d'una banda la Minl-Marathó 
de dissabte, preludi de la cursa 
de diumenge I amb l'objectlu 
clar de promoclonar l'esport de 
base, I d'altra banda la I Mitja 
Maratttó, tot un repte organitza
tiu per una població com Mont-
meió, que igualment que en al
tres camps, en l'aspecte espor
tiu està vivint importants canvis 
estructurals". Al marge que 
aquest cap de setmana hagi es
tat protagonista l'atletisme, per 
Jordi Puiggròs l'organització d'a
questes dues curses "no són al
tra cosa que ei reflex dels ob
jectius prioritaris que l'ajunta
ment s'Iia marcat en matèria es
portiva: la potenciació I promo
ció de l'esport de base, però 
sense deixar de t>anda l'esport 
de competició i l'activitat espor
tiva com a complement de l'ac
tivitat quotidiana de la perso
na". 

La posada en marxa d'una ins
tal·lació esportiva com és el pave
lló polisportiu municipal i el fet de 
disposar de personal especialit
zat en matèria esportiva "tian es
tat peces clau, no tan sols per 
dur a terme organitzacions com 
les del passat cap de setmana, 
sinó per tirar endavant el pro
grama elaborat per ia regidoria 
d'Esports. Això ha permès per 

exemple la creació, amb la 
coHalioracló d'entitats locals i 
de les associacions de pares 
d'alumnes, de l'ESCOLA MUNI
CIPAL ESPORTIVA amb la fina
litat d'unlflcar criteris I canalit
zar els esforços de l'ajuntament 
envers la formació esportiva 
dels escolars; o la possibilitat 
d'oferir als ciutadans de Mont
meló serveis com la gimnàstica 
de manteniment I musculacló, 
el futbol-sala i l'esport per a 
col·lectius com són els nois i 
noies disminuïts o la tercera 
edat". 

Tomant al passat cap de set
mana és important destacar la 
participació activa de l'ajunta
ment en l'organització de les 
dues proves, quan fins l'any pas
sat per manca de recursos hu
mans i d'instal·lacions adients, 
s'havia limitat a fer de col·labo
rador. 

"L'experiència crec que ha 
estat positiva I podria ser un 
model vàlid per l'organització 
d'altres activitats esportives 
que es facin a la nostra po
blació". 

Jordi Puiggròs no voldria obli
dar però que en el cas de l'atle
tisme en concret, "tot comença 
quan l'any 88 el Club d'atletis
me Montmeló, organitzador de 
la I Cursa de Fons, desapareix 
i és aleshores quan la regidoria 
d'Esports per tal que no es per
di i'atletisme a Montmeló, po
tencia ia creació de l'actual 
Grup Atlètic Montmeló i conjun

tament amb ell organitza la il 
Cursa de Fons. L'èxit d'aquesta 
prova és el que porta a l'orga
nització enguany de la I Mitja 
Marathó com he dit anterior
ment, tot un repte organitzatiu 
per Montmeló, que s'ha pogut 
dur a terme gràcies a un grup 
de persones que ja l'any passat 
va començar a treballar I que, 
sobretot fa uns quants mesos, 
no ha escatimat ni temps ni es
forços.' Ara després de veure 
els resultats tant a nivell de par
ticipació d'atletes com a nivell 
organitzatiu I d'assistència de 
públic, no puc menys que ex
pressar la meva satisfacció". 

Amb dues proves com aques
tes que dissabte va aplegar 600 
escolars de la sub-zona sud del 
Vallès Oriental i que diumenge va 
comptar amb la participació de 
1.200 atletes el pressupost es dis
para sense adonar-se'n "és per 
això que cal destacar la partici
pació de totes les cases patro
cinadores que han col·laborat, 
sense les quals hagués estat 
impossible dur a terme una or
ganització d'aquest tipus. No 
voldria però oblidar l'aportació, 
feta per organismes oficials 
com la Generalitat i Diputació i 
els ajuntaments de Granollers i 
Montornès, amb les policies lo
cals i els de Santa Perpètua i ia 
Llagosta amb Protecció clvli. 
Creu Roja de Granollers i ia 
Guàrdia Civil de Trànsit, tots 
eils fonamentals per la segure
tat de la prova". 

No es pot valorar l'activitat es
portiva d'una manera aïllada en 
un poble com Montmeló que en 
altres aspectes socials té unes 
clares espectatives de futur, mar
cades sobretot pel que pot supo
sar la posada en funcionament 
del circuit permanent de velocitat 
de Catalunya que s'està cons
truint a la nostra població. "En 
aquest sentit tot aquest tipus 
d'activitats ja sigui esportives o 
culturals no són altra cosa que 
el reflex de les inquietuds dels 
veïns de Montmeló que cada 
vegada tenen més possibilitats 

de fer coses gràcies als es
forços que des de l'ajuntament 
s'estan fent per oferir cada ve
gada més serveis al ciutadà". 

En acabar hom es pregunta si 
l'any vinent hi haurà la II Mitja Ma
rathó, sobretot després d'haver 
posat aquest any el llistó tan alt. 
"Sí, és clar que cada vegada els 
llistons estan més alts, però 
també és veritat que a tots els 
que estem entorn de l'esport 
ens agraden els reptes. Jo par
ticularment espero l'any 91 es
tar en l'organització de la li Mit
ja Marathó". 
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